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2012D44825 INBRENG VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG 

De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken heeft enkele vragen en 
opmerkingen over de brief van de minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties van 30 oktober 2012 (TK 33 464 nr. 1) over het 
voornemen met ingang van op 1 januari 2013 over te gaan tot het 
instellen van de baten- lastendienst SSC-ICT Den Haag. 

De voorzitter van de commissie,
Berndsen-Jansen 

Griffier van de commissie,
Van der Leeden 
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Algemeen 

De leden van de VVD-fractie hebben met belangstelling kennisgenomen 
van de brief van de minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksre-
laties met betrekking tot het instellen van de baten-lastendienst Shared 
Service Centrum ICT Den Haag (SSC-ICT). Zij willen de regering graag een 
aantal vragen voorleggen. 
Allereerst vragen de leden van de VVD-fractie zich af waarin de onder-
havige baten-lastendienst zich onderscheidt van de baten-lastendienst 
Logius. Beide baten-lastendiensten houden zich met ICT bezig. Wat is het 
verschil in taken? Gaarne krijgen deze leden een reactie van de regering. 
In hoeverre is overwogen om SSC-ICT eerst een tijdelijke status als 
baten-lastendienst te geven? Wat zouden daarvan de voor- en nadelen 
zijn, zo vragen de leden van de VVD-fractie? Waarom is er gekozen voor 
een baten-lastendienst? Waren ook andere vormen in beeld? In hoeverre 
zijn er naast de departementen als klanten in de toekomst nog andere 
klanten te verwachten? Gaarne krijgen de leden van de VVD-fractie een 
reactie. 
Ook krijgen de leden van de VVD-fractie graag inzicht in de omzet dan wel 
de begroting van de nieuwe entiteit. Hoe ziet de omzet dan wel de 
begroting er uit? Hoeveel euro verwacht de regering concreet met deze 
baten-lastendienst te besparen? Graag krijgen de leden van de VVD-fractie 
een reactie. 

De leden van de PVV-fractie zijn er vooralsnog niet van overtuigd dat het 
instellen van een baten-lastendienst tot meer doelmatigheid en/of 
effectiviteit zal leiden. Is er voorzien in een evaluatie? Welke stappen gaat 
de regering ondernemen wanneer de doelmatigheid en effectiviteit niet 
toenemen? Hoe beoordeelt de regering de mate van democratisch 
toezicht op SSC-ICT Den Haag? Is dit toe- of afgenomen en op welke wijze 
kan de regering ingrijpen wanneer het fout gaat en op welke wijze kan 
vanuit de politiek de regering ter verantwoording worden geroepen? 

De instellingsvoorwaarden 

In het voorbereidingstraject is door de ministeries van Financiën en 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties een startdocument opgesteld. 
Welke conclusie is daarin getrokken ten aanzien van het instellen van de 
baten-lastendienst SSC-ICT? Gaarne krijgen de leden van de VVD-fractie 
een reactie. 
Voorts wordt in de brief vermeld dat het ministerie van Financiën «groen 
licht» heeft gegeven voor de oprichting van de baten-lastendienst per 
1 januari 2013. Graag krijgen de leden van de VVD-fractie inzicht in deze 
«groenlicht» beoordeling. Hoe heeft het ministerie de doelmatigheid, het 
resultaatgerichte sturingsmodel en het kostprijsmodel, zijnde de drie 
instellingsvoorwaarden beoordeeld? Hoe zijn de nieuwe omvangcriteria 
uit de voorgenomen regeling agentschappen 2012 voor toepassing van 
het baten-lastenstelsel beoordeeld? Ook krijgen de leden van de 
VVD-fractie graag meer inzicht in die omvangcriteria uit de voorgenomen 
regeling agentschappen. 
In het jaarverslag van het ministerie van BZK over 2013 zal voor het eerst 
worden gerapporteerd over de ontwikkeling van de doelmatigheid. In 
hoeverre kan er reeds nu iets over de te verwachten doelmatigheid 
worden gemeld, een en ander mede in relatie tot de dalende tariefontwik-
keling per product? Hoe zien de meerjarige berekeningen voor de dalende 
tariefontwikkeling per product er uit? Welke klant-prestatie indicatoren zijn 
er ontwikkeld? In welke mate kunnen de klanten sturen op de kwaliteit? 
Gaarne krijgen de leden van de VVD-fractie een reactie van de regering. 
In hoeverre is er thans reeds sprake van kostendekkende tarieven voor 
producten en diensten? Of worden die kostendekkende tarieven pas met 
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ingang van 2013 gerealiseerd? Wat wordt er gedaan om een zo hoog 
mogelijke kwaliteit tegen een zo laag mogelijk tarief te realiseren? Welke 
prestatieafspraken en kwaliteitsafspraken zijn er gemaakt tussen het 
SSC-ICT en de opdrachtgevers? Welke prestatieafspraken zijn er gemaakt 
tussen de eigenaar van SSC-ICT, zijnde de DG Organisatie en Bedrijfs-
voering Rijk, en SSC-ICT om de doelmatigheidsontwikkeling van de 
bedrijfsvoering in beeld te brengen? Welke afspraken zijn er gemaakt over 
de kostendekkendheid? Gaarne krijgen de leden van de VVD-fractie een 
reactie van de regering.
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